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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz a Batthyány kastély sorsa II.?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdés t

kívánok benyújtani dr . Veres János Pénzügyminiszter Úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Legutóbb azonnali kérdés formájában fordultam Önhöz a Batthyány-kastély kezel ő i jogának

rendezése ügyében . Ön válaszában arra hivatkozott, hogy a kastélyfejlesztés szervezeti ,

szellemi feltételei biztosításának módjára nem kapott választ a Magyar Nemzet i

Vagyonkezelő Zrt. A szervezet jogelődjével a Kincstári Vagyoni Igazgatósággal hossza s

egyeztetési folyamatot bonyolítottunk le, melynek részeként átadásra került a kastélyfejleszté s

megvalósíthatósági tanulmánya, majd annak – kívánalmaknak megfelel ő – átdolgozása is ,

mely részletesen tartalmazta a szükséges módosításokat is . Mint az azonnali kérdésben i s

jeleztem, a KVI vezérigazgatójával történt 2007 . október 3-i személyes egyeztetést követően a

vagyonkezelői jog átadásáról szóló szerződés megkötését látszólag csak az új vagyonkezel ő

szervezet felállása látszott akadályoztatni. Miután a Vagyonkezelői Tanács, valamint a

Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. is megkezdte működését azonnal megkereséssel

fordultunk hozzájuk az ügy lezárása érdekében (2008 . január 22.). Válaszként Tátrai



vezérigazgató Úr 2008 . márciusában arról tájékoztatott, hogy: „Jelenleg a vagyonkezelésbe

adás lehetőségének vizsgálata történik, melyet követően kerülhet sor a feltételek és kerete k

kidolgozására . Kérelmét szem előtt tartva levélben értesítjük, amennyiben lehet őség nyílik a

vagyonkezelési szerződés előkészítésére .” Azóta várunk a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő

Zrt. értesítésére .

Kérem, válaszoljon !

• Miért ütközik ekkora akadályokba egy önkormányzat, mikor az államot

kötelezettségei alól kívánja felszabadítani, s jó gazdaként - saját forrásait is bevonva –

kíván fejleszteni állami tulajdont?

• Megvalósítja-e az állam a Batthyány-kastély fejlesztését amennyiben Körmend Váro s

Önkormányzata - a kastély kezel ői jogának hiányában – elesik a jelentős EU-s

pályázati forrásoktól?

• Lehetséges-e a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. működését rugalmasabbá, é s

gyorsabbá tenni?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20.

Bebes István
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